

Caprylic Acid Combination

90 capsules, Herbal combination, Stock No. 1808-2

Caprylic Acid Combination is designed to help fight *Candida albicans* and relieve the symptoms of an overabundance of this yeast in the body.

The capsules are enteric-coated so ingredients will not be dissolved until they reach the intestinal tract. Each capsule provides caprylic acid along with the benefits of other parasite-fighting herbs.

Did you know?

Caprylic acid is a naturally occurring fatty acid found in coconut oil, which works at the primary level of the gastrointestinal tract. It is comparable in its antifungal activity to the prescription drug, nystatin.¹

NSP Advantage

90 capsules. Herbal Combination.

Ingredients: 400 mg combination of the finest caprylic acid, elecampane (*Inula helenium*) root, black walnut (*Juglans nigra*) hulls, and red raspberry (*Rubus idaeus L.*) leaves.

Recommendation: Take two capsules with a meal twice daily.

1. Alive Research Group, Encyclopedia of Natural Healing, Alive Books, 1997, page 56.

Features & Benefits

- Helps control candida overgrowth through its destructive action on yeast cell walls.
- Maintains the delicate balance of intestinal flora in the colon and fights harmful bacteria and fungi.
- Contains herbs known to destroy and expel a variety of intestinal parasites and worms.

Acide Caprylique, Combinaison

90 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 1808-2

La Combinaison d'Acide Caprylique est conçue pour combattre le candida albicans et soulager les symptômes d'une surabondance de cette levure dans le corps.

Chaque capsule a un enrobage gastro-résistant, ce qui permet au contenu de se libérer dans l'appareil intestinal. Chaque capsule fournit de l'acide caprylique avec les bienfaits d'herbes qui combattent les parasites.

Saviez-vous que?

L'acide caprylique est un acide gras présent naturellement dans l'huile de noix de coco et agit au premier niveau de l'appareil gastro-intestinal. Il est comparable, quant à son activité antifongique, au médicament sous ordonnance, nystatin.¹

Avantages NSP

90 capsules. Combinaison d'herbes.

Ingrédients: Acide caprylique, racine d'aunée (*Inula helenium*), enveloppes de noyer noir (*Juglans nigra*) et feuilles de framboisier (*Rubus idaeus L.*).

Mode d'emploi: Prendre deux capsules au repas deux fois par jour.

1 Alive Research Group, Encyclopedia of Natural Healing, Alive Books, 1997, page 56.

Caractéristiques et Bienfaits

- Aide à contrôler le développement excessif du candida grâce à son action destructive de la paroi cellulaire de la levure.
- Conserve le délicat équilibre de la flore intestinale dans le côlon et combat les bactéries et champignons nuisibles.
- Contient des herbes connues pour détruire et éliminer une variété de parasites et vers intestinaux.